
PROTOKOLL FRA DET KONSTITUERENDE KRETSTING FOR 
HORDALAND GYMNASTIKK OG TURNKRETS OG SOGN OG 
FJORDANE GYMNASTIKK OG TURNKRETS PÅ SANDSLI 23.11.19. 
 

Sak 1 - Åpning og hilsninger  

Benedicte Næss ønsket velkommen. Janne Alsaker tilføyde at samarbeidet i 
sammenslåingsprosessen har vært effektivt og godt.  

Sak 2 - Konstituering  

a) Godkjenne fremmøtte representanter hvorav 29 stemmeberettigede.  

Godkjent.  

b) Godkjenne innkalling.  

Innkallingen ble godkjent.  

c) Godkjenne saksliste.   

Det foreslås at sak 5 og 6 bytter plass. Det betyr at strategiplanen behandles før 
vi behandler budsjett.  

Forslaget ble godkjent.  

d) Godkjenne forretningsorden 

Godkjent.   

e) Velge dirigent  

Forslag: Oddrun Vabø. 

Godkjent. 

f) Velge referent(er)  

Forslag: Sandra Holgersen, kr.st. og Therese Nordli, kr.st. 

Godkjent. 

g) Velge to representanter til å underskrive protokollen  

Forslag: Elisabeth Sæbø, Høyang og Kjartan Grov, Stord. 

Godkjent. 

h) Valg av tellekorps  



Forslag: Elisabeth Kjønsberg, Laksevåg og Jimmy Amundsen, Radøy. 

Godkjent.  

Oddrun Vabø takket for tilliten og sa at dette er en historisk begivenhet. Hun er glad for at det 
har vært en positiv innstilling fra begge parter i sammenslåingsprosessen.  

Sak 3 - Behandle vedtatte forslag og saker  

a) Forslag om oppretting av ny krets 

Næss sa at prosessen har vært veldig lærerik og at samarbeidet mellom de to nedlagte 
kretsene har vært godt. Vi blir en stor krets og vil ha mange muligheter for å påvirke idretts 
Norge. Hun påpekte viktigheten av at lagene engasjerer seg.  

Forslagets ordlyd:  
Vestland Gymnastikk- og Turnkrets opprettes av de tidligere Hordaland Gymnastikk- 
og Turnkrets og Sogn og Fjordane Gymnastikk- og Turnkrets.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

b) Forslag til ny lov for Vestland GTK  

- Moe påpekte at det mangler et punkt under representasjon på Kretstingets §14 punkt 
3) Videre møter utan stemmerett, men med tale- og forslagsrett i dei saker som ligg 
innanfor utvalet/komiteen sitt arbeidsområde: 
 
Der tilføyes et nytt punkt e): Leder, eventuelt nestleder for Vestland Kvinnelige 
Gymnastikkveteranar og Norges Turnveteranar, avd. Vestland.  
 

- Alsaker sa at den nye loven følger basislovnormen i idrettsnorge og inneholder mye 
av det samme som kretsene har hatt tidligere. Hun pekte på punktet om 
representasjon på kretsting hvor HGTK tidligere har hatt maks 5, hvor det nå er maks 
3 representanter.  

- Garen, valgkom., sa at valgkomiteen oppfyller kravet til kjønnsfordeling i kretsstyret, 
men ikke i de underordnede utvalgene. Han ønsker svar på hvordan vi håndterer 
dette.  

- Moe og Næss svarte at vi forholder oss til § 5, hvor det står at det må søkes om 
dispensasjon.  

- Hele loven ble tatt opp i sin helhet og ble enstemmig vedtatt.  

Sak 4 - Fastsette kontingent  

Forslag til vedtak: Medlemskontingent for 2020 fastsettes til kr. 20,- pr medlem og 
faktureres basert på medlemstall pr 31/12 2019.  

Kenneth Silden, kr.st. sa at forslag om medlemskontingent er for å opprettholde og øke 

aktiviteten i det nye Vestland, i tillegg til å videreføre blant annet toppidrett- og seniormidler i 

det nye budsjettet, og fordi vi ikke vet hvordan fremtiden kommer til å bli. 



Kjartan Grov, Stord viste til de siste årene hvor HGTK har hatt god økonomi, og sender et 

skriftlig forslag hvor han foreslår at medlemskontingenten blir satt til kr. 1,- pr medlem.  

Næss sa at dette har vært diskutert i arbeidsutvalget. På siste ting i HGTK fikk vi streng 

uttalelse fra NGTF om at vi ikke kunne drive med underskudd i lengre tid. Når vi nå blir 

Vestland aner vi ikke hva dette vil føre til økonomisk. Vi må evaluere underveis og se hva vi 

skal gjøre.  

Alsaker støtter Næss og Silden, og påpekte igjen uvissheten ved et større fylke med store 

avstander. 

Engelsen, LTI støtter Grov sitt forslag.  

Alræk, Åsane støtter Grov sitt forslag.  

Grov mener at en krets med 2 millioner på bok kan begynne å bruke av disse pengene nå, og 

at han vil ha støtte i lagene til dette.  

Grovs forslag:  

Forslag til vedtak: Medlemskontingent for 2020 fastsettes til kr. 1,- pr medlem og 
faktureres basert på medlemstall pr 31/12 2019.  

15 stemmer for.  

Det stemmes for arbeidsutvalgets forslag.  

13 stemmer for.  

Forslaget til Stord (ved Grov) ble vedtatt:  
Medlemskontingent for 2020 fastsettes til kr. 1,- pr medlem og faktureres basert på 
medlemstall pr 31/12 2019.  

 

Sak 6 - Behandle strategiplan for VGTK  

Næss innledet med at VGTKs strategiplan er bundet opp mot NGTF sin plan. Det er også 
arbeidet med en tydeligere konkretisering av mål og strategier i denne planen. Ønske er at 
det skal bli enklere å måle hvor langt vi er kommet i prosessene for å nå målene.  

Dirigent går gjennom hele strategiplanen side for side og punkt for punkt.  

Grov ønsker presisering på om paraidrett er inkludert i strategisk plan.  

Moen, kr.st. påpekte et feilt årstall på side 29. øverst på siden «NGTFs overordnet mål fram 
mot 2010» skal være 2030. 

Strategiplanen ble i sin helhet tatt opp til godkjenning og vedtas enstemmig.  

 



Sak 5 - Behandle budsjett   

Vabø sa at kretsen er i et mellomår, derfor er det lagt fram et budsjett for et år. Hver av 
kretsene går inn med det de har av egenkapital. 

Alsaker ønsker å justere forslaget til kretsstyret slik at det ikke vil ende med underskudd.  

Pga. medlemskontingent ble redusert blir også inntektene i avd. 1 redusert, fra 733.000,- til 
448 000,-, en reduksjon på 184 500,- for at vi skal gå i null.  

Forslaget fra arbeidsutvalget blir derfor å sette post 4328 (seniormidler) og post 7790 
(toppidrettsmidler) til kr. 0. Disse var opprinnelig budsjettert med 225.000. 

Silden sier at disse postene med seniorsatsning og toppidrettsmidler var noe av det beste 
med å komme sammen i ny krets, slik at også seniorene i «SogFj.» har noe å strekke seg 
etter. 

Grov sier at kretsen har mye på bok som han mener man kan tære på. Det går an å gå i 
minus et år og andre år i pluss. Det er for store reserver i kretsen.  

Næss påpekte igjen signal fra NGTF og revisor om at det ikke er greit å budsjettere med 
underskudd.  

Næss, Silden, Løtveit, Holgersen og Mundal sier de ikke ønsker å stille på valg hvis det blir 
budsjettert med dette underskuddet.  

Sotra syns det er uheldig at informasjonen var for dårlig da det ble stemt om reduksjon i 
medlemskontingent i første omgang.  

Grov trekker forslaget sitt hvor kretsen vil gå med underskudd.  

Garen ønsker at det nye kretsstyret legger fram forslaget med de justeringene som er gjort, 
med den lovnad at det overskudd som eventuelt vil være igjen vil gå til de postene som 
måtte kuttes.  

Næss gjentar det hun sa under saken om medlemskontingent om kravet fra NGTF om at vi 
ikke bør budsjettere med underskudd.  

Pause 

Forslag om at det reviderte budsjettet (hvor post 4328 og 7790 er satt til kr. 0,-) som ble lagt 
fram godkjennes og at det nye kretsstyret gis fullmakt til å lete i andre poster for å finne 
midler, slik at behovet for seniorsatsning og toppidrettsmidler kan møtes.  

Grov ønsker at det settes opp et fond kretsstyret kan disponere til seniorsatsning og 
toppidrettssatsning. 

Engelsen ønsker at pengene som ligger på bok kan settes i fond.  

Vabø håper at det nye kretsstyret ønsker å jobbe for å finne en best mulig løsning på dette.  



Næss sier at muligheten for å opprette fond er undersøkt hos både regnskapsfører og 
forbundet, hvor det er gitt beskjed om at det ikke er en god ide pga. vanskeligheter med å få 
penger ut. 

Johannessen, Nornen (nr. 30) tror det var flere som satt med for lite informasjon før 
avstemmingen på medlemskontingent ble gjennomført. Hun mener forslaget fra kretsstyret 
som nå ligger framme hvor kretsstyret ønsker å komme lagene i møte, er et raust forslag. 

Grov foreslår at vi går for det nye forslaget til kretsstyret.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 

Sak 7 - Valg  

Lars Garen innleder med hvordan arbeidet til valgkomiteen har vært hvor det kun har vært 
respons fra Åsane og Laksevåg når det gjelder forslag til kandidater til verv i styre og utvalg.  
 
Det vises til fylkesfordeling av kandidater til styre og utvalg, og klubbfordeling.  
 
Valgkomiteens innstilling ble lagt fram med fylkesfordeling, ryddig og oversiktlig.  
 
Kretsstyret: 
Leder:      Benedicte Næss, Tertnes  
Nestleder:     Kenneth Silden, Skavøypoll 
 
Styremedlem:  
     Stine Espedal-Hope (ungdomsrepresentant), Åsane 
     Sandra Holgersen, Tertnes  
     Jan Magne Cederstrøm, Salhus  
     Kjersti Regine Støfring, Førde 
     Stillaug Mundal, Sandane 
     Kari Løtveit, Gneist 
Varamedlem:  
     Muriel Stephanie Evebø, Sandane 
     Roy Cato Evebø, Sandane  
 
Konkurranseutvalg: 
Turn Kvinner og Turn Menn:   Elisabeth Kjønsberg, Laksevåg 
RG leder:     Sara Bornati, Fana 
Tropp leder:     Markus Gilmore, Gneist 
Tropp nestleder:    Sofie Moen, Jotun 
 
Breddeutvalg:  
Leder:      Monica Grindheim, Etne 
Voksne:     Reidun Bakke, Salhus 
Ungdom:     Jimmy Amundsen, Radøy  
Barn:      Lise Johannesen, Laksevåg 



 
Utdanningsutvalg: 
Leder:      Hilde Duesund, Askøy 
Medlemmer:  Line H. Kvanli, Årdalstangen, Hilde Fauskanger,   

Laksevåg  og Grete Aud Totland, Eid. 
 
Ærestegnutvalget: 
Leder:      Wenche Hestad, Åsane 
 
Revisorer:  
Revisor 1:     Ingrid E. Risnes, Laksevåg 
Revisor 2:     Janne Gimmestad, Sandane 
 
Alle valgkomiteens kandidater ble valgt, uten kommentarer eller endringer.  
 
Næss og Alsaker ønsker å gi en oppmerksomhet til kretskonsulentene Tone Moe og Maria 
Dalsbø. De mottar blomster og gavekort.  
 
Vedtak:  Det nye styret får fullmakt til å oppnevne kandidater til NGTF sitt ting og til 

Vestland Idrettskretsting.  
 
Næss overrakte også en oppmerksomhet til dirigent Oddrun Vabø, valgkomiteens leder Lars 
Garen og til den avtroppende leder for den tidligere Sogn og Fjordane Gymnastikk og 
Turnkrins Janne Elin Alsaker.   
 
 

Referenter: 
 

 
____________________      __________________ 
Sandra Holgersen (s)       Therese Nordli (s) 
 
 
 
 

Desisorer: 
 
 
 
___________________      ____________________ 
Elisabeth Sæbø (s)       Kjartan Grov (s) 
 
 
 


